
DH Skanderborg 
 

Referat fra bestyrelsesmødet 
mandag den 24/09 2018 kl. 19.00 på Fælleden. 

 
Tilstede: Johannes, Jan, Viggo, Birthe, Ulla 
Referent: Jan 
 
 
1.Godkendelse af dagsorden. 
Dagsordenen godkendt. 
 
2.Godkendelse af referat og valg af referent 
Referatet blev godkendt, og Jan blev valgt som referent. 
 
3.Formanden har ordet (orientering) 

 Johannes tager til formandsmøde i Viborg den 27/10 

 Vi bør indberette handicap p-pladser til Handicap appen. 

 Vi skal have fundet 2 suppleanter til Handicaprådet. Birthe blev valgt til den ene plads – 

den anden plads er stadig vacant. 

4.Kassereren har ordet (§18 midler og budget 2019) 
Jan beder frivilligkoordinator Jette Engelbrecht om at få overført §18 bevillingen på 9.500 
fra 2018 til 2019. 
Budgettet for 2019 fastholdes på samme niveau som 2018 budgettet. 
 
5a.Tilgængelighed i Adelgade 
Viggo orienterede om, at rapporterne fra God Adgang er ankommet samt om helhedspla-
nen for Himmelbjerget. 
Vi vil foreslå Handicaprådet at udlevere rapporterne fra God Adgang til arbejdsgruppen for 
Helhedsplanen for Himmelbjerget med henblik på en drøftelse af tilgængeligheden. 
Adelgade: Der er mange former for ramper i Adelgade. Vi opfordrer Handicaprådet til at 
bede styregruppen for Adelgade om at tage hensyn til universel tilgængelighed. 
 
5b. Foredrag med Per Larsen (På kanten af livet) 
Per Larsen er syg, så vi kan ikke afholde foredraget. – Vi ser på sagen igen til foråret. 
 
6.Orientering fra bestyrelse/medlemmer 
Birthe: Osteoporose foreningen deltager på frivilligdagen. 
 29/10 er der madlavning på en skole i Odder 
 5/11 er de i forhallen på Sundhedscenteret. 
Ulla: Scleroseforeningen indsamlede mere end 4 mio. i landsindsamlingen 
  
7 Næste møde 
Den 10/12 kl. 19.00 på Fælleden. 
 
8.Eventuelt 
Intet 


